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Interpelacja 

w sprawie wyremontowania chodnika w ciągu ulicy Opolskiej 

 

 W ciągu ulicy Opolskiej (od strony północno-zachodniej) znajduje się chodnik z 

dopuszczonym ruchem rowerowym. Niestety stan techniczny tego chodnika jest zły – kostka 

brukowa wystaje, ponieważ jest wysadzana przez korzenie drzew. W niektórych miejscach 

chodnik został wyremontowany, jednakże nadal są miejsca wymagające poprawy. Mieszkańcy 

narzekają na ten stan rzeczy, ponieważ utrudnia to przemieszczanie się chodnikiem – 

szczególnie narażone są tutaj osoby starsze, ale również niepełnosprawni, rowerzyści i osoby 

z wózkami. Zwracam się z prośbą o podjęcie działań w tej sprawie. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
W związku z tym, że mój mandat radnego niebawem wygasa, uprzejmie proszę przesłać odpowiedź w formie 

elektronicznej na adres jan.sulanowski@gmail.com. 


